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ممنوعيت برگزاري آزمون هاي تستي 
و استفاده از کتاب هاي کمک آموزشي

مع��اون آم��وزش ابتدايي وزير آموزش و 
پرورش گفت: براس��اس مصوبه شوراي 
عال��ي آم��وزش و پ��رورش، برگ��زاري 
آزمون هاي تستي، استفاده از کتاب هاي 
کم��ک آموزش��ي، برگ��زاري آزم��ون 
تيزهوشان در پايه هفتم که جريان تربيت 
را تحت الشعاع قرار مي داد، حذف شد. رضوان حکيم زاده در گفتگو 
با ايلنا، در تش��ريح جزييات حذف آزمون هاي تيزهوش��ان در مقطع 
ابتدايي، اظهار داشت: با توجه به اهميتي که سند تحول بنيادين براي 
جريان تربيت در دوره ابتدايي قائل است و همچنين حساس بودن 
و بنيادي بودن اين دوره و اهمتيش براي رشد همه جانبه شخصيت 
دانش آموزان، تصميم شوراي عالي اموزش و پرورش بر اين شد که 
دانش آموزان به جاي آماده شدن براي ورود به مدارس تيزهوشان 
و نمون��ه مردم��ي، ب��ر يادگيري مهارت ها تمرک��ز کنند. حکيم زاده 
افزود: براساس اين مصوبه، برگزاري آزمون هاي تستي، استفاده از 
کتاب هاي کمک آموزشي، برگزاري آزمون تيزهوشان در پايه هفتم 

که جريان تربيت را تحت الشعاع قرار مي داد، حذف مي شود.

جزئياتي از آتش سوزي هتل زائران ايراني در نجف
سرپرست دفتر برنامه ريزي و نظارت بر امور عتبات عاليات سازمان 
حج و زيارت گفت: آتش سوزي هتل زائران ايراني در نجف ۲ کشته 
و يک مصدوم بر جاي گذاش��ت. به گزارش فارس، مرتضي آقايي 
گفت: در حادثه آتش س��وزي هتل ايرانيان در نجف اش��رف، ۲ خانم 
به دليل خفگي ناشي از دود گرفتگي فوت کردند و يک خانم ديگر 
نيز در حال حاضر در بيمارس��تان بس��تري اس��ت. وي افزود: زائران 
اي��ن کاروان مرب��وط به اس��تان مرکزي هس��تند. اين زائران تحت 
پوش��ش کاروان هاي عتبات عاليات س��ازمان حج و زيارت نبودند و 
در قالب کاروان آزاد به نجف اش��رف س��فر کرده بودند. سرپرس��ت 
دفت��ر برنامه ري��زي و نظ��ارت بر امور عتبات عاليات س��ازمان حج و 
زيارت توضيح داد: آتش سوزي در اثر آتش گرفتن پرده اي که جنب 
بخاري يکي از اتاق هاي طبقه س��وم هتلي در خيابان مدينه نجف 

اشرف قرار داشته، به وقوع پيوسته است.

آتش سوزي در ساختمان وزارت نيرو 
در ميدان ولي عصر

سخنگوي سازمان آتش نشاني از حريق گسترده در يک ساختمان 
اداري واقع در خيابان، ولي عصر خبر داد. به گزارش ميزان سيد جلال 
ملکي گفت: س��اعت ۱۰ و ۶ دقيقه صبح روز دوش��نبه، آتش س��وزي 
در يک ساختمان اداري واقع در خيابان، ولي عصر، بالاتر از ميدان، 
ولي عصر به نيرو هاي س��ازمان آتش نش��اني اطلاع داده ش��د. وي 
افزود: بلافاصله نيرو هاي ۳ ايستگاه سازمان آتش نشاني به همراه 
امکانات کافي در محل حادثه حضور پيدا کردند. سخنگوي سازمان 
آتش نشاني با اشاره به وضعيت محل حادثه اظهارکرد: در طبقه منفي 
۴ ي��ک س��اختمان ۸ طبق��ه اداري ک��ه داراي ۴ طبقه زير زمين بود، 
در قس��مت بايگاني آتش س��وزي رخ داده بود. ملکي از خارج کردن 
۵۰ شهروند محبوس در اين ساختمان اداري خبرداد و خاطرنشان 
کرد: آتش نشان ها موفق شدند ۵۰ شهروند گرفتار در اين ساختمان 
اداري را که محبوس شده بودند، به سلامت از ساختمان خارج کنند. 
س��خنگوي س��ازمان آتش نش��اني تاکيد کرد: در اين حادثه تنها ۲ 
شهروند دچار مشکلات تنفسي شده بودند که از سوي آتش نشان ها 

به نيرو هاي اورژانس تحويل داده شدند.

کاهش ذخاير انبارهاي هلال احمر
رئيس سازمان جمعيت هلال احمر گفت: طبق استانداردهاي جهاني 
بايد ذخاير، ۲ درصد جمعيت مرکز استان و يک درصد شهرستان ها را 
پوشش بدهد که هم اکنون دپوي ۱۶ قلم ذخاير ضروري به ۴۰ درصد 
کاهش يافته است. به گزارش ايسنا، علي اصغر پيوندي با بيان اينکه 
در ذخاير انبارها وضعيت خيلي مناس��بي نداريم، ادامه داد: اقدامات 
خيلي خوبي در اين حوزه صورت نگرفته و کمبود ذخاير مشکل جدي 
است.پيوندي با اشاره به زلزله کرمانشاه، افزود: اين حادثه وضعيت 
انبارها را بيشتر تهديد کرده، بنابراين تلاش مي کنيم تا در وضعيت 
انبارها با يک حرکت س��ريع به وضعيت قابل قبولي برس��يم.وي با 
اش��اره به کمک هاي هيات دولت به منظور افزايش اعتبارات اين 
س��ازمان در س��ال آينده، افزود: با توجه به اينکه از ۴۳ حادثه موجود 
در کشور ۳۳ مورد آن اتفاق مي افتد، در اين راستا بايد تاب آوري در 
ح��وادث افزاي��ش ياب��د و در کنار آن با اعتبارات لازم بتوانيم آمادگي 
بيشتري براي مقابله با حوادث پيدا کنيم.وي خاطرنشان کرد: بايد 
مديران اين س��ازمان در اس��تان ها از ظرفيت املاک و مستغلات در 

راستاي افزايش ذخيره سازي استفاده کنند.

سرمقاله

هجمه هاي وزير بهداشت به درمان کارگران
ادامه از صفحه اول

تحقق سهم بازنشستگان از بودجه
آنها با نرخ تورم، مش��کلات معيش��تي و چالش هاي را پديد آورده که 
تحصن هاي گاه گاهي آنها براي مطالبه حقوق اوليه شان به عنوان 
يک حق اکتسابي به حساب مي آيد. چرا که عملکرد سال هاي اخير 
صندوق هاي بازنشس��تگي بس��يار دور از ش��أن اين بزرگوران بود که 
باعث آزردگي خاطر بسيار شد و اين قاعدتاً امرار معاش را به سختي 
مي اندازد که در شرايط فعلي اقتصادي کشور خانواده ها با حقوق کمتر 
از ۲ ميليون تومان گذران کنند و به دور از انصاف است که اختلاف 
فاحش حقوقي ميان مس��تمري فردي که ۲ س��ال پيش بازنشس��ته 
ش��ده با فردي که ۲۰ س��ال پيش بازنشس��ته شده است وجود داشته 
باشد. در اين راستا، در لايحه بودجه 97، ۱۰۰۰ ميليارد تومان براي 
افزايش حقوق بازنشس��تگان در نظر گرفته ش��ده بود که به عنوان 
نماين��ده م��ردم که وظيفه مطالبه گري حقوق يکايک آنها را برعهده 
دارم اين ميزان نمي توانست جوابگوي خواست ها را داشته باشد لذا، 
در جلس��ات کميس��يون، نطق هاي صحن علني و رايزني هاي بعمل 
آمده در لايحه بودجه 97 تلاش کرديم تا اين ميزان سهم افزايشي 
داشته که بتواند تکافوي نياز جامعه آماري بازنشستگان را بکند و بر اين 
اساس توانستيم افزايش قابل توجهي به ميزان ۵۲۰۰ ميليارد تومان 
در رديف بودجه تخصيصي به معوقات آموزش و پرورش و مطالبات 
بازنشس��تگان تخصيص دهيم ک��ه اميدواريم اين تخصيص بودجه 
ملحوظ از ابتداي سال 97 اجرايي گردد. همچنين در گزارش کمسيون 
تلفيق، تخصيصي مرتبط با همسان سازي حقوق بازنشستگان در بند 
الحاقي ۴ به تبصره ۶ تحت عنوان صد در صد س��ود س��هام صندوق 
بازنشستگي فولاد در شرکت دخانيات ايران صرف پرداخت حقوق و 
درمان بازنشستگان شود نيز در نظرگرفته شود و در بند ج تبصره ۱۲ 
مقررگرديد که افزايش و متناس��ب س��ازي حقوق بازنشستگان تحت 
پوش��ش صندوق بازنشس��تگي کشوري و س��ازمان تأمين اجتماعي 
نيروهاي مسلح نيز با اولويت کساني که دريافتي ماهانه آنها کمتر از 
دو ميليون است را از ۱/۱/97 اعمال نمايند. بر اين اساس، خوشبختانه 
افزاي��ش چش��مگيري در بودجه تخصيصي ب��راي پرداخت معوقات 
معلمان و همسان سازي حقوق بازنشستگان تخصيص يافت تا بخشي 
از وظيفه نمايندگي که زدودن و کاس��تن دغدغه و دلمش��غولي ها از 

زندگي و معيشت مردم است را انجام داده باشيم.  

پيشخوان

اجتماعی

نامه به جهانگيري براي تأمين واگن هاي متروبيکاري مردان به اشتغال زنان ربط نداردلايحه »حمايت از کودکان« آماده بررسي در مجلس
معاون س��ازمان بهزيس��تي کشور ۳.۵ 
درص��د از ۴۴ ه��زار تماس  تلفني برقرار 
ش��ده ب��ا س��امانه اورژان��س اجتماعي 
در نيم��ه نخس��ت امس��ال را مربوط به 
»ک��ودک آزاري« دانس��ت. حبي��ب ا... 

مسعودي فريد، معاون امور اجتماعي سازمان بهزيستي با اشاره 
به آخرين وضعيت »لايحه حمايت از حقوق کودکان« تصريح 
کرد: فرايند رس��يدگي به اين لايحه با س��رعت خوبي پيش رفته 
به طوري که لايحه از مرحله رس��يدگي در کميس��يون حقوقي 
قضايي مجلس خارج و در حال حاضر براي ورود به صحن علني 
مجلس شوراي اسلامي آماده شده است. اين مقام مسئول اضافه 
کرد: لايحه حمايت از حقوق کودکان مي تواند در حوزه رسيدگي 

قضايي به کودک آزاري ها به ما کمک شاياني کند.

خان��واده  و  زن��ان  ام��ور  مع��اون 
رئيس جمهوري با تاکيد بر اينکه اشتغال 
زن��ان باعث بيکاري مردان نمي ش��ود، 
گفت: شرع و قانون هم استقلال مالي را 
براي خانم ها به رسميت شناخته است. 

معصومه ابتکار درباره برقراري تناسب شغل زنان در کشور اظهار 
کرد: هيچ زني در کشور وجود ندارد که کار خانگي نکند؛ همه 
زنان ايراني اعم از ش��هري و روس��تايي خانه دار هستند. معاون 
رئيس جمهوري در ادامه با اشاره به نتايج مطالعات انجام شده 
در سال هاي ۸۵ و 9۵ درباره ارزش کار خانگي زنان، خاطرنشان 
کرد: متاس��فانه در آمارهاي ارائه ش��ده خانه داري زنان شغل به 
حس��اب نمي آي��د در حالي که زنان خان��ه دار ارزش افزوده اي را 

براي خانواده به همراه دارند.

رئيس ش��وراي ش��هر ته��ران گفت: 
نام��ه اي که براي دي��دار با معاون اول 
رئيس جمهور نوش��ته ايم درخصوص 
اس��ت.  مت��رو  واگن ه��اي  تأمي��ن 
محسن هاشمي درخصوص نامه اي که 

اخيراً به معاون اول رئيس جمهور با موضوع اعتبارات دولتي در 
لايحه بودجه 97 نوشته است، گفت: اين نامه مربوط به لايحه 
بودجه و حمايت هاي دولتي از حمل و نقل عمومي نبود بلکه در 
حوزه تأمين واگن هاي مترو است. وي در پاسخ به اين پرسش 
که ش��نيده ش��ده اعتبارات پيش بيني ش��ده در لايحه بودجه و 
حمايت هاي دولتي از مديريت شهري در لايحه بودجه 97 کشور 
قلع و قمع شده است، گفت: شهرداري از طريق مجلس در حال 

تلاش است که اعتبارات لازم را به لايحه بازگرداند.

اخــبار شـهرستان

مديرعامل فولاد مبارکه در هشتمين همايش چشم انداز صنعت فولاد ايران مطرح کرد:
توليد صادرات محور، ضرورت تحقق چشم انداز صنعت فولاد در افق ۱۴۰۴

برگزاري جشنواره ملي عکس نوشته نظم و امنيت اجتماعي توسط پليس بوشهر بهره برداري از ۱7 پروژه گازرساني در استان اردبيل

درخشش اداره روابط عمومي 
مخابرات منطقه مرکزي

چهار روستاي شهرستان بدره به شبکه 
سراسري گاز متصل شدند

افتتاح ۱٨پروژه عمراني شهرداري گرگان در دهه فجر

تجارت اسـتان بوشـهر : معاونت اجتماعي فرماندهي 
انتظامي اس��تان بوشهر جش��نواره ملي عکس نوشته 
نظ��م و امني��ت اجتماعي را برگزار مي کند. س��رهنگ 
"س��يد احمد موس��وي" معاون اجتماعي فرماندهي 
انتظامي اس��تان گف��ت: معاون��ت اجتماعي قصد دارد 
در راس��تاي افرايش دامنه مش��ارکت مردمي در حوزه 
ماموريت��ي پليس و تاثير رس��انه هاي جمعي در ارتقاء 
امنيت عمومي و اجتماعي، جش��نواره اي را در س��طح 

ملي برگزار کند. معاون اجتماعي پليس استان بيان داشت: بخشي از اهداف 
جشنواره شامل؛ توسعه تعامل با مراکزعلمي،نخبگان و پژوهشگران، استفاده 
از ظرفيت هنرهاي تجس��مي و عکاس��ي براي انتقال مفاهيم نظم و امنيت، 
برقراري ارتباط مخاطبين پليس در سطح جامعه با استفاده از ابزار هنر، ارائه 
عملکرد و خدمات پليس در س��طح جامعه با اس��تفاده از ابزار هنر، آموزش 
مفاهي��م امنيتي،اجتماعي،ترافيک��ي و فرهنگي در جامعه و افزايش اعتماد 
عموم��ي و جلب مش��ارکت مردمي در تامين نظ��م و ارتقاء امنيت عمومي با 

مش��ارکت س��ازمان هاي دولتي و مردم نهاد اس��ت. 
س��رهنگ موس��وي تاکيد کرد: محورهاي جشنواره 
ش��امل؛ ۱-پليس،نظم و امني��ت اجتماعي ۲-پليس 
وآم��وزش فرهنگ ترافيک ۳-پليس و اقتدار عمومي  
۴- پليس و ولايت مداري ۵-پليس و مبارزه با قاچاق 
کال و ارز ۶-پلي��س و حق��وق ش��هروندي 7-پليس و 
تامين امنيت اجتماعات ۸-پليس و مشارکت مردمي  
9-پليس و امنيت اخلاقي۱۰-پليس و پيش��گيري از 
تصادفات۱۱-پليس و امنيت فضاي مجازي۱۲-پليس و سازمان هاي مردم 
نهاد)NGO( ۱۳-پليس و فرهنگ عفاف و حجاب۱۴-پليس و مبارزه با مواد 
مخدر۱۵-پليس و قانون مداري ۱۶- پليس و انضباط اجتماعي ۱7-پليس و 
پيشگيري از جرايم۱۸-پليس ، رسانه و امنيت عمومي۱9-پليس و نظارت بر 
اماکن عمومي۲۰-پليس و مقررات وظيفه عمومي مي باشد. معاون اجتماعي 
پليس استان گفت: کليه عکس نوشته هاي راه يافته به بخش داوري جشنواره 

توسط دبيرخانه چاپ و به نمايش گذاشته مي شود. 

تجـارت- اسـتان اردبيـل: در 
اولي��ن روز از دهه مبارک فجر 
باحض��ور اس��تاندار اردبيل ۱7 
پروژه گازرساني به 9۵ روستاي 
اردبي��ل ب��ا اعتبار بال��غ بر ۲۲7 
ميلي��ارد ريال ب��ه بهره برداري 
رس��يد. در اولي��ن روز از ده��ه 
مبارک فجر باحضور اس��تاندار 

اردبيل ۱7 پروژه گازرساني به 9۵ روستاي اردبيل با 
اعتبار بالغ بر ۲۲7 ميليارد ريال به بهره برداري رسيد.

مديرعامل ش��رکت گاز اس��تان اردبيل در حاشيه اين 
مراس��م در جمع خبرنگاران اظهار کرد: بهره برداري 
۲ ب��اب س��اختمان اداري در اصلان��دوز و کورائيم با 
اعتبار بالغ بر ۱۰ ميليارد ريال از جمله خدمات شرکت 
گاز در استان اردبيل است. فيروز خدايي افزود: براي 

بهره ب��رداري اي��ن پ��روژه در 
مجم��وع ۲۲7 ميلي��ارد ري��ال 
هزينه شده است که بيش از ۳ 
هزار و ۶۵۰ خانوار از آن بهره مند 
خواهند ش��د.وي گفت: پروژه 
گازرس��اني به ۳۶ واحد توليدي 
و صنعتي مصرف کننده سوخت 
مايع با اعتباري بالغ بر ۲۵ ميليارد 
ريال نيز طي دهه مبارک فجر در سطح استان اردبيل 
به بهره برداري خواهد رس��يد.مديرعامل شرکت گاز 
استان اردبيل بيان کرد: عمليات اجرايي محور صنعتي 
شماره ۲ پارس آباد با اعتباري بالغ بر 9۵ ميليارد ريال 
نيز در دهه فجر امسال آغاز خواهد شد که اين پروژه 
زيرساخت هاي لازم براي گازرساني به ۸۰ روستاي 

اين شهرستان را فراهم مي کند.

تجارت-استان مرکزي:پنجمين جشنواره روابط عمومي هاي 
مخابرات مناطق سراسر کشور با هدف بررسي کارکردهاي 
روابط عمومي ستني و روابط عمومي مدرن به منظور افزايش 
حرف��ه اي گراي��ي در مجموعه روابط عمومي و معرفي روابط 
عمومي هاي برتر، پنج شنبه هفتم دي ماه در مشهد مقدس 
برگزارش��د.  در اين جش��نواره که با حضور مهندس قنبري 
رييس هيات مديره ، دياني مدير منابع انس��اني و همچنين 
مديران و کارشناسان برگزيده روابط عمومي هاي مخابرات 

مناطق سراسر کشور برگزار شد. 
اداره روابط عمومي منطقه مرکزي دربخش کارش��ناس برتر 
موفق به کس��ب رتبه نخس��ت کشوري گرديد واز آقاي اميد 
مه��دوي پ��ور ب��ا اهداي لوح تقدير وتندي��س افتخار تجليل 

وتقدير به عمل آمد.

تجارت-استان ايلام: همزمان با چهارمين روز ايام ا... دهه مبارک فجر و 
با حضور استاندار ايلام آيين افتتاح گازرساني به چهار روستاي شهرستان 
بدره برگزار شد. مديرعامل شرکت گاز ايلام در اين مراسم گفت: کلم بالا 
و پايين ، ميان چگا و پش��ته ارس��ت چهار روس��تايي هستند که به تازگي از 
نعمت گاز برخوردار شده اند. عباس شمس الهي اضافه کرد: ۲۶ کيلومتر 
ش��بکه براي اجراي اين پروژه ايجاد و ۲۰۰ انش��عاب واگذار ش��ده و زمينه 
برخورداري ۲۲۰ خانوار از نعمت گاز فراهم ش��ده اس��ت. وي يادآور ش��د: از 
مجموع ۲۵ روستاي شهرستان بدره تاکنون ۲۱ روستا گازدار شده و عمليات 
اجراي آن در چهار روستاي ديگر در حال انجام است. مديرعامل شرکت 
گاز ايلام تاکيد کرد: ۲۲ شهر در استان ايلام تاکنون به شبکه سراسري 
گاز اتصال پيدا کرده و درصد بهره مندي مناطق ش��هري هم اکنون به 
9۸ درصد رسيده است. شمس الهي افزود: از مجموع ۶۰۱ روستاي اين 

استان نيز ساکنان ۳۰۲ روستا از نعمت گاز بهره مند هستند.

تجارت-استان گلستان: شهردار گرگان از افتتاح ۱۸پروژه عمراني 
شهرداري گرگان در دهه فجر با اعتباري بالغ بر ۵۶ميليارد ريال 
خبر داد عبدالرضا دادبود افزود:دهه فجر هيچگاه در تاريخ فراموش 
نخواهد شد و هر سال در دهه فجر مردم ما نشان دادند بيشتر از 
گذشته در راستاي حفظ دستاوردهاي نظام ايستاده اند.وي ادامه 
داد: همه ما در هر جايگاهي که هس��تيم بايد در راس��تاي اعتلاي 
نظام تلاش کنيم و هر کدام با انجام هرچه بهتر و صحيح تر وظيفه 
و مس��ئوليتي که به ما س��پرده شده است مي توانيم باعث افزايش 
رضايتمندي مردم و در نتيجه توس��عه کش��ورمان شويم.شهردار 
گرگان بيان کرد: هيچگاه نبايد در هر جايگاهي که هس��تيم آن 
مسئوليتي که به ما سپرده شده است را سبک و بي فايده بشماريم 
زيرا چرخه خدمت به مردم همانند زنجيري است که پاره شدن هر 
حلقه از آن باعث اخلال در چرخه خدمت و تاثيرپذيري عملکرد 
مي شود.دادبود بيان کرد: به لطف و برکت نظام مقدس جمهوري 

اسلامي ايران که با حاکم شدن آن بر ايران شاهد تحول در توسعه 
و افزايش سطح رفاه در سطح کشور به ويژه روستاها شده است، 
مي بيني��م که هر س��ال افتتاح و کلنگ زن��ي پروژه هاي مختلف، 
اين س��طح رفاه، آباداني، توس��عه زيرس��اخت ها و خدمت به مردم 
را به سطح بالاتري مي رساند.وي با اشاره به اقدامات شهرداري 
گ��رگان ب��راي دهه مبارک فجر در اين ش��هر، تاکيد کرد: در اين 
ايام ۱۸ پروژه عمراني بالغ بر ۵۶ ميليارد ريال توس��ط ش��هرداري 
گرگان به بهره برداري خواهد رسيد.شهردار گرگان تصريح کرد: 
عمليات اجرايي هش��ت پروژه عمراني با پيش بيني اعتباري بالغ 
بر ۴۵ميليارد ريال از ديگر اقدامات شهرداري گرگان در دهه فجر 
است.دادبود تاکيد کرد: پياده رو سازي معابر، احداث ديوار سنگي، 
احداث ديوار حائل بتني، پل عابر پياده 9۳متري مقابل ش��هرک 
ش��هريار، آس��فالت کوچه هاي زير ۶ متر و اجراي عمليات احداث 

جداول و کانال از جمله اين پروژه ها است.

تجارت-اسـتان اصفهان:هشتمين ه�مايش چشم انداز صنعت 
فولاد ايران با نگاهي به بازار فولاد، با حضور دکتر شريعتمداري، 
وزير صنعت، معدن و تجارت، دکتر کرباسيان رئيس هيئت عامل 
س��ازمان توس��عه و نوس��ازي معادن و صنايع معدني ايران، دکتر 
سرقيني معاون وزير صنعت، معدن و تجارت، دکتر بهرام سبحاني 
مديرعامل فولاد مبارکه، جمعي از اعضاي انجمن توليدکنندگان 
فولاد ايران و کارشناس��ان صنايع معدني در مرکز همايش هاي 
بين المللي صداوس��يما برگزار ش��د.به گزارش خبرنگار فولاد در 
روز نخست اين همايش دوروزه، دکتر بهرام سبحاني مديرعامل 
فولاد مبارکه اصفهان طي س��خناني و در چند محور اساس��ي، 
موضوعات ظرفيت توليد فولاد کشور، لزوم برنامه ريزي مناسب 
براي افزايش مصرف س��رانۀ فولاد و شناس��ايي بازارهاي هدف 
براي صادرات ۲۰ميليون تن فولاد در کشور تا افق سال ۱۴۰۴، 
نقش تکنولوژيهاي کارآمد در کميت و کيفيت توليد فولاد، اهميت 
ظرفيت بهينه، بهره وري مواد، انرژي و نيروي انساني و نقش مکان 
يابي مناس��ب پروژهها در دس��تيابي به توليد ۵۵ميليون تن فولاد 
را تش��ريح کرد.مديرعامل فولادمبارکه در بخش بعدي س��خنان 
خود با اشاره به جايگاه صنعت فولاد ايران گفت: بر اساس ارزيابي 
مؤسسۀ جهاني ورلد استيل، جمهوري اسلامي ايران در حال حاضر 

تولي��د ۲۱ميلي��ون و 7۰۰ه��زار تن فولاد را به خود اختصاص داده 
اس��ت که اگر توليد ۵۵ميليون تن فولاد که در س��ند چش��م انداز 
افق ۱۴۰۴ پيش بيني ش��ده اس��ت، محقق شود، مي تواند جايگاه 
خود را تا رتبۀ هفتم ارتقا دهد.دکتر س��بحاني در ادامه به ميزان 
مصرف س��رانۀ فولاد کش��ورهاي مختلف در جهان اش��اره کرد و 
با تأکيد بر اينکه در حال حاضر مصرف سرانۀ فولاد در کشور ما 
حدود ۲۳۰ کيلوگرم اس��ت گفت: اين رقم در کش��ور اسپانيا حدود 
۲7۳، لهس��تان ۳۴۰ و ميانگين جهاني ۲۰۸ کيلوگرم اس��ت که با 
اين حس��اب س��رانۀ مصرف ما از ميانگين مصرف جهاني قدري 
بيشتر است؛ اما در مقايسه با کشورهاي پيشرفته صنعتي از جمله 
آلمان و کرۀ جنوبي کم است.وي در ادامۀ سخنان خود با اشاره به 
چالش��هاي پيش روي صنعت فولاد کش��ور گفت: با فرض اينکه 
اهداف س��ند چش��م انداز و ايجاد ظرفيت و توليد ۵۵ميليون تن 
فولاد محقق شود و جمعيت کشور نيز به 9۰ميليون نفر افزايش 
يابد، با حدود ۲۰ تا ۲۵ ميليون تن مازاد فولاد مواجه مي ش��ويم 
که راهي جز صادرات آن نخواهيم داشت.دکتر سبحاني در ادامه 
با اش��اره به چالش��هاي موجود در راه صادرات و با تأکيد بر اينکه 
ص��ادرات فرهن��گ و راهکارهاي خاص خود را دارد، تصريح کرد 
کارخانههاي پايين دستي فولاد، معمولًا از چهار ماه قبل، محصول 

موردنياز خود را س��فارش مي دهند؛ از اين رو مهمترين بحث در 
ح��وزۀ صادرات محصولات فولادي، برنامه ريزي براي صادرات 
و بازاريابي مناس��ب اس��ت. اينکه در چه جاهايي از کش��ور و با چه 
تکنولوژي جهت ايجاد صنعت فولاد اقدام نماييم، بخش ديگري 
از س��خنان مديرعامل گروه فولاد مبارکه بود.وي در اين زمينه 
گفت: براي صادرات مهم اس��ت که بدانيم بايد از چه تکنولوژي 
استفاده کنيم تا بتوانيم محصول موردنياز بازارهاي دنيا را تأمين 
کني��م. باي��د بداني��م که مي خواهيم چه محصولي با چه کيفيتي و 
با چه هزينه و قيمت تمام ش��دهاي توليد کنيم.دکتر س��بحاني از 
ايجاد ظرفيت بهينه نيز به عنوان يکي ديگر از چالش��هاي پيش 
روي صنعت فولاد و صادرات آن ياد و اضافه کرد: وقتي قرار شد 
محص��ول صادراتي تولي��د کنيم بايد اين محصول با هزينههاي 
رقابتي توليد شود که قطعاً نمي توان با واحدهاي کوچک زير يک 
ميليون تن به ارزش افزوده مناس��ب دس��ت يافت. وي با تأکيد بر 
اهميت نقش بهرهوري در صنعت فولاد سخنان خود را اينگونه 
ادام��ه داد: موض��وع به��ره وري در صنع��ت در همۀ موارد ازجمله 
بهرهوري در مواد اوليه بايد در نظر گرفته ش��ود، بايد مش��خص 
باشد که با ورود چه ميزان مواد اوليه به کارخانه ميخواهيم به چه 
مي��زان توليد برس��يم و در اي��ن فرايند تمامي راه هاي هدر رفت را 

کنترل و پايش کنيم.دکتر سبحاني موضوع کاهش هزينه ها در 
حمل مواد اوليه و محصول را مهم دانست و گفت: همانگونه که 
اشاره شد اگر هنگام احداث کارخانههاي فولاد به جانمايي کارخانه، 
تکنولوژي آن، و کامل بودن زنجيرۀ توليد آن واحد توليدي توجه 
داشته باشيم، براي کاهش هزينههاي حمل ونقل نيز گام بلندي 
برداش��تهايم؛ چراکه پراکندگي زنجيرۀ فولاد همواره هزينههاي 
ناخواسته زيادي را به واحد توليد تحميل مي کند. مديرعامل گروه 
فولاد مبارکه در بخش پاياني سخنان خود تصريح کرد: عمده ترين 
مشکلات فراروي صنعت فولاد کشور ما چيزي غير از موارد مذکور 
نيست؛ چنانچه در طرحهاي توسعۀ آتي اين موارد لحاظ گردد، با 
تصميمات صحيح مي توان فرصتهاي ارزشمندي در صنعت فولاد 
کشور به وجود آورد و در اين حالت است که توليد ۵۵ميليون تن 
فولاد عملياتي خواهد بود و مي تواند براي کش��ور بازده و توجيه 

اقتصادي داشته باشد. 

گـروه اجتماعي: حاش��يه هاي اختصاص 
طرح ترافيک سال آينده براي خبرنگاران 
هن��وز ه��م ادامه دارد. گروهي وجود طرح 
ترافيک مخصوص به اصحاب رس��انه را 
نوع��ي تبعي��ض مي دانند و گروهي ديگر 
حض��ور خبرنگاران در مناطق مرکزي که 
طرح ترافيک در آنها اجرايي مي ش��ود را 
يکي از مهمترين الزامات پوشش مناسب 
اتفاقات مي دانند. در جلسه اي که اعضاي 
شوراي شهر مشغول تصويب طرح جديد 
ترافيک بودند، اعلام ش��د که سهميه اي 
ب��راي خبرن��گاران ب��ا ش��رايط و قيمت 
خ��اص در نظ��ر گرفته خواهد ش��د. با اين 
همه روز گذش��ته محسن پورسيدآقايي، 
معاون حمل و نقل و ترافيک ش��هرداري 
ته��ران در گفتگويي با ف��ارس اظهارات 
تأمل برانگي��زي داش��ت و اعلام کرد که 
نمي دان��م چگونه س��هميه  طرح ترافيک 

خبرنگاران را توزيع کنم.
معاون حمل و نقل و ترافيک ش��هرداري 
ته��ران درباره نحوه توزيع س��هميه هاي 
طرح ترافيک بين رسانه ها گفت: فرصتي 
باق��ي نمان��ده و فقط يک ماه وقت داريم و 
خودم هم نمي دانم چگونه اين سهميه ها را 
توزيع کنم. محسن پورسيدآقايي در رابطه 
با برنامه توزيع سهميه طرح ترافيک براي 
رس��انه ها گفت: قرار شده ۳ درصد از ۱۰۳ 

هزار س��هميه طرح ترافيک به رس��انه ها 
داده ش��ود. وي ادامه داد: براي توزيع اين 
س��هميه بايد يک آئين نامه بنويس��يم و به 
تأييد کميسيون حمل و نقل شوراي شهر 
برسد. به عنوان مثال مجمعي از اصحاب 
رس��انه را دع��وت کني��م و در رابطه با اين 
آئين نامه به يک نقطه مش��ترک برس��يم. 
وي گف��ت:  اما متأس��فانه وحدت رويه در 
اي��ن زمينه بين رس��انه ها وجود ندارد که 
اين موضوع را به دستشان بسپاريم و براي 
کل صنف خبرنگاران آئين نامه را بنويسند.

انجمن صنفي خبرنگاران، روزنامه نگاران 
مسلمان، روزنامه ها، خبرنگاران، سايت ها 
و وزارت ارشاد وجود دارد اما رسانه ها از نظر 
هيچ کدام از اين گروه ها تبعيت نمي کنند 

که با هم بنشينند و آئين نامه بنويسند.
معاون حمل و نقل و ترافيک ش��هرداري 
تهران گفت: اين صورت مسئله اگر براي 
من حل شود مي توانيم به يک نتيجه برسيم 
بگوييد چند نماينده از اين رس��انه ها بايد 
دعوت ش��وند و اگر با حضور نماينده شورا 
و وزارت ارشاد حساب کنيم شايد حدود ۱۲ 
نفر شوند اما آيا اين تعداد مورد وصول همه 
خبرنگاران هستند؟ از طرفي نمي توان هم 
از تمام رسانه ها دعوت کنيم و بايد از نظر 
اين نمايندگان تبعيت شود. پورسيدآقايي 
گفت:  فرصتي باقي نمانده و فقط يک ماه 

وقت داريم و خودم هم نمي دانم چگونه اين 
سهميه ها را توزيع کنم مشکل مربوط به 
طرح نيست به تصميمي برمي گردد که به 
زور در لايحه گنجانده شد و براي رسانه ها 
سهميه قائل شدند. وي در پاسخ به اينکه 
آيا هنوز به س��هميه ۳ درصدي رس��انه ها 
معترض هس��تيد گفت: من از هر آنچه که 
در لايحه ش��هرداري ب��وده دفاع مي کنم 
چ��ون در طرح ش��هرداري به خبرنگاران 
س��هميه اي داده نش��ده بود و ش��ورا اين 
تس��هيلات را به خبرنگاران داد و لايحه 
ش��ورا را ش��ورا بايد دفاع کند من از لايحه 
خودم حرف مي زنم. پورسيدآقايي در پاسخ 
به اينکه ش��ما نظر موافق به لايحه ش��ورا 
داده ايد، گفت: بله، داده ام اين سهميه را هم 
اجرا مي کنم اما ترکيبي لازم اس��ت و بايد 
از رس��انه ها دعوت کنيم و س��اير رسانه ها 
هم معترض نش��وند. معاون حمل و نقل 
و ترافيک ش��هرداري تهران ادامه داد: اين 
افراد بايد مورد اطمينان همه باش��ند شايد 
نمايندگاني از وزارت ارش��اد، از دو انجمن 
صنف��ي و ي��ک نفر هم از جامعه خبري که 
ربطي به يک رس��انه خاص نداش��ته باشد 
دع��وت کني��م در اينجا اصلا نمي خواهم 
موض��وع را سياس��ي ببينم و بگويم از هر 
دو جن��اح سياس��ي نماينده خبري دعوت 
مي کني��م چ��را که اکن��ون اصلاح طلبان 
نس��بت به اين موضوع حذف س��هميه ها 
تندي بيشتري مي کنند و مي گويند رانت 
ما قطع ش��ده اس��ت. وي گفت: اين طور 
هم نيست که تخفيف هاي آنچناني براي 
رسانه ها جايز باشد مگر قرار است هر روز 
در ط��رح بياين��د و برون��د؟  در مورد اينکه 
چگون��ه هم مي خواهي��م از آنها عوارض 
بگيريم با جزئيات مش��خص ش��ده است. 
اين ه��ا تخفيف ۵۰ درصدي مي خواهند، 
معاين��ه برتر هم نمي خواهند بگيرند؟! آن 
وق��ت توق��ع رفت و آمد ه��ر روز به طرح 

ترافيک دارند. اينگونه نمي شود.

گـروه اجتماعـي: وضعيت افس��ردگي در 
جامعه اين روزهاي کش��ور به مرز هشدار 
رس��يده است. اين موضوع را محمدهادي 
اي��ازي معاون اجتماعي وزارت بهداش��ت 
اع��لام کرد. اين مقام مس��ئول همچنين 
از انجام پايش هاي ميداني درباره بررسي 
ميزان خودکش��ي در اس��تان هاي غربي 
کشور که در زلزله دچار خسارت شده اند خبر 
داد. محمده��ادي ايازي، معاون اجتماعي 
وزارت بهداش��ت روز گذش��ته در نشست 
خبري خود با خبرنگاران گفت: بايد بتوانيم 
با دس��تگاه هاي مختلف تفاهم نامه هايي 
مبني ب��ر ايفاي نقش س��لامت محوري 
منعقد کنيم. او خاطرنش��ان کرد: در س��ال 
۱۶ هزار و ۵۰۰ نفر فوت مي کنند که اين 
آمار در ۱۰ سال گذشته ۲۸ هزار نفر بوده 
در حالي که تعداد وس��ايل نقلبه س��ه برابر 
ش��ده اس��ت در طول اين دهه ۳۳ هزار نفر 
ب��ر اثر حوادث رانندگي مصدوم و مجروح 
شدند اگر هر مصدوم پنج روز در بيمارستان 
بستري شود ما نياز به پنج بيمارستان هزار 

تخت خوابي داريم.
اي��ازي با بيان اينکه بنگاه هاي اقتصادي 
بايد در حوزه مسئوليت اجتماعي به وظيفه 
خود عمل کنند تصريح کرد: به طور مثال 
بانک آينده قرار است ۲۵ خانه بهداشتي و 
بانک قرض الحس��نه مهر ايران سه خانه 
بهداش��ت در کرمانش��اه بس��ازد و با بانک 
صنع��ت و معدن ق��ول راه اندازي ۵ پايگاه 
انتقال خون در تهران را داده است مجمع 
ملي س��لامت در س��ال 9۳ برگزار شد که 
دومين مرحله آن سال 97 برگزار مي شود. 
برنامه هاي��ي نيز براي برگزاري مجامع در 
ابعاد اس��تاني داريم همچنين قراردادهاي 
مختلفي براي تهيه برنامه هاي تلويزيوني 
و جش��نواره دوم فيلم س��لامت در دستور 
کار اس��ت. معاون اجتماعي وزير بهداشت 
افزود: س��تاد کنترل آسيب هاي اجتماعي 
در معاونت اجتماعي تش��کيل ش��ده است 

پيشنهاد و ايده ساخت سريال ها به موسسه 
آواي س��لامت داده مي ش��ود ت��ا بتوانيم 
تاثي��رات مثب��ت و منفي اين ابزار مختلف 

در حوزه سلامت را بسنجيم.
اي��ازي درباره درياف��ت کمک هاي مالي 
توسط برخي افراد در فضاي مجازي براي 
درم��ان ک��ودکان بيمار گفت: خيريه هاي 
سلامت با کمک هاي مردمي اداره مي شود 
که اين موضوع در فضاي مجازي به شکل 
فراخوان هاي��ي براي بيمار خاصي صورت 
مي گيرد. نفس اين عمل خوب اس��ت اما 
اخيرا جلسه اي داشتيم با خيريه ها که بيشتر 
در حوزه مالي با ما تعامل داش��ته باش��ند تا 
کمک هاي مردمي در راه درست خرج شود. 
او با اش��اره به ميزان افس��ردگي در جامعه 
گفت: متاس��فانه افس��ردگي در جامعه ما 
وضعيت خوبي ندارد و ما به عنوان متولي 
سلامت به دستگاه هاي فرهنگ ساز تاکيد 
جدي داريم تا نشاط س��ازي در جامعه در 
دس��تور کار قرار گيرد افسردگي در بانوان 
بيش��تر از آقايان اس��ت. زنان ۱۶ درصد و 
مردان ۱۲ درصد نشانگان اختلالات رواني 
دارن��د. ايازي با اش��اره ب��ه وضعيت مردم 
کرمانشاه افزود: هيچ فردي به علت برودت 
هوا در کرمانشاه فوت نشده و گزارشي در 
اين باره به ما داده نشده است اما وضعيت 
اس��کان مردم همچنان وضعيت مطلوبي 

ن��دارد بنابراين کمک هاي مردمي و دولت 
نبايد قطع ش��ود زي��را در صورت بيماري 
هزينه هاي مضاعف به سيس��تم سلامت 
وارد مي ش��ود. مع��اون اجتماع��ي وزارت 
بهداش��ت با بيان اينکه مس��اله خودکشي 
به وزارت بهداشت محول شده و در ستاد 
کنترل آس��يب اجتماعي در دست بررسي 
است تاکيد کرد:  ۴ استان غربي از جمله ايلام 
، کرمانش��اه و کردستان به عنوان پايلوت 
مورد مطالعه قرار گرفتند که دانشگاه علوم 
پزشکي ايران و مرکز روانپزشکي مسئول 
انج��ام اي��ن مطالعات هس��تند.  ايازي از 
رسانه ها خواست در حوزه سلامت روان به 
مردم کمک کنند و کاري نکنند که در اين 
حوزه به مردم آسيب وارد شود. او تاکيد کرد:  
اعداد و ارقام نش��ان مي دهند که در مورد 
خودکشي افزايش آمار وجود ندارد. ايازي 
با اش��اره به هزينه هاي گزاف در مش��اوره 
تاکي��د ک��رد: آماري مبني بر خودکش��ي 
در ش��هرهاي زلزله زده و ثلاث باباجاني 
نداشتيم. همچنين اکنون در مراکز جامع 
س��لامت با حداقل هزينه خدمات مشاوره 
انجام مي شود. برخي از افراد از هزينه هاي 
اين بخش و تحت پوشش بيمه نبودن آن 
گلايه دارند روانشناس��ان نيز معتقدند بايد 
تحت پوش��ش بيمه ق��رار بگيرند و مردم 

بيشتر به آنها مراجعه کنند.

 پورسيدآقايي: شوراي شهر به خبرنگاران سهميه طرح داد نه شهرداري!

سهميه طرح ترافيک خبرنگاران در بلاتکليفی
معاون اجتماعي وزارت بهداشت تاکيد کرد؛

افسردگي ايرانی ها در وضعيت هشدار


